
                            

 

 

  

 

 
 
 

מח"ט    -  ביטחון עם  האזורית,  המועצה  ע"י  שזומנה  פגישה  התקיימה  השבוע 
. המח"ט הציג סקירה כללית על המצב בגזרה   אביב אמירהבקעה והעמקים, אל"ם  

באוקטובר וציין כי כוחות הצבא באזורינו גדלו פי שלושה והם נמצאים    7-מאז ה
 בדריכות ובקשר שוטף עם הרבשצ"ים.  

בפגישה העלינו את הנושא של שיוך שדה נחום לתוכנית "משיב הרוח". קיבלנו  
, בהבנה  דותן פוקס , ומנהל מחלקת הביטחון,  יורם קריןרוח גבית מראש המועצה,  

"אחדות    שעמק בשם  ביטחונית  מעטפת  אותה  תחת  להיות  חייב  המעיינות 
 הפיקוד". נכון לימים אלו טרם התקבלה תשובה בנושא, אמשיך לעדכן. 

אתמול התקבלה הודעה משמחת מחטיבת פיקוד העורף  כי חיילי "בני המקום"  
 ממשיכים את השירות עד סוף פברואר. 

 

   
וע

שב
 ב

נה
מו

ת
 

 19.1.24התשפ"ד  ' שבטט 635" "השדה יומן

 שחר אלקלעי

  
 

   
לה 

הי
הק

ת 
הל

מנ
חן 

ול
ש

מ
 



תאיר קלימן  השבוע התקיימה פגישה במועצה עם נציגות אגף הקהילה,    -  קליטה
גונןו נכחו  נטעלי  בפגישה  צימרמן.  ואשר  הקיבוץ,  מזכיר  גולן,  גבאי  ,  ליטל 

נמצא   נחום  שדה  האחרונים  בחודשים  בקיבוץ.  הקליטה  תחום  על  אחראית 
 בתהליך למידה ותכנון לקראת קליטת חברים בחברות מלאה בשטחי הקיבוץ.  

הקריטריונים   דיוק  ריאיון,  למיומנויות  סדנאות  עובר  קבלה  וועדת  קליטה  צוות 
ומאפייני החברים העתידיים להיקלט בקיבוץ, תוך התייחסות למבנה הדמוגרפי  

 .2024והצמיחה העתידית. תהליך הקליטה עתיד להתחיל לקראת סוף 
 

"רב   -  חינוך גן  להיות  הפך  תאנה  גן  )תשפ"ד(  הנוכחית  הלימודים  משנת  החל 
גילאי". הגן היה בתהליך ליווי והכוונה ע"י גורמי משרד החינוך. לצערנו, מטרות  
אשר הצבנו מתחילת השנה לא הושגו וניסיון לטיפול שלנו בשיפור הגן לא צלח.  

,  חגית ביטוןינוך,  לאחר התייעצות ובלב כבד הוחלט, יחד עם מפקחת משרד הח
של   תפקידה  סיום  על  סלמוןוהצוות,  ומינוי    אפרת  הגן  ממן כמנהלת    סמדר 

כמנהלת גן החדשה. סמדר היא גננת ותיקה אשר ניהלה במשך שנים רבות גני  
 ילדים. סמדר וצוות הגן ימשיכו את הלווי עם צוות הפיקוח, הייעוץ וההדרכה.  

בראון  אני מאחלת לאפרת הצלחה בהמשך הדרך. תודה ל ולוועדת חינוך  שניר 
 על הלווי התמיכה ומיצוי התהליך עד תום.  פולק-איילת אברג'ילאשר בראשה 

 
 שבת שלום,  

 לנה מימרן 
 
 
 
 

   615ד"ש    -דיווח שבועי מראש המועצה 
 

 
 
 

משרת במילואים מאז תחילת המלחמה ומצלם    שחר אלקלעי   - תמונות מלחמה
 מאז האסון.   החודש הראשוןמהשטח. הוא אסף תמונות המתמצתות את 
 . קישור ללקט התמונות את ההמשך המבצעי כבר אסור היה לצלם.
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https://drive.google.com/file/d/1YtL2Or-lSFREykCzi-b3FMR7Z_oXRXmR/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1kgX9rQDsVUVtCBcQJ9a3N8stsfTfGiU_/view?usp=sharing


שנים בקול    4-זכה בו לפני כ  שהיישובהגינה הקהילתית בשדה נחום היא פרויקט  
הכשרה,   תקציב,  קיבלנו  החקלאות.  במשרד  סביבתי  לחינוך  היחידה  של  קורא 
ליווי צמוד של תכנון וביצוע והוקמה אצלנו גינה לתפארת הכוללת שבילים, עצים,  

מזה   ירק.  הילדים    3.5וערוגות  עם  הקהילתית  בגינה  מתנדבת  שאני  שנים 
רבה. ובשמחה  באהבה  עושה  שאני  תפקיד  ועד    והמשפחות,  הרך  מהגיל  החל 

 לפעילים הוותיקים.  
 

בגינה הקהילתית יש מקום לכולם ואפשר להגשים בה חלומות. בכל שבוע באופן 
בונים   אנחנו  והכוכב,  השמש  בית  הילדים,  מגני  הילדים  עם  נפגשת  אני  קבוע 
הגינה,   מתוצרת  ומבשלים  קוטפים  וזורעים,  שותלים  עשבים,  מנכשים  ערוגות, 

הטב  דרך  החגים  את  מציינים  השנה,  עונות  על  ולומדים  ובעיקר  משחקים  ע 
נמצאים יחד כקהילה. בכל פעם יש לנו סדר יום קבוע, הילדים נמצאים במרחב  
הטבע בגינה ולומדים לעבוד עם הידיים, להרגיש דרך החושים ולעבוד בשיתוף  
פעולה. החינוך מתחיל מהגיל הצעיר והגינה נותנת את אותו מקום שמחזק את  

ריאה   אקולוגי של  גם מקום  ויוצר  לראות את  ביישובירוקה  תחושת השייכות   .
בסבלנות   חיכו  מסביב,  ניכשו  אותו,  שתלו  תירס,  שהנביטו  הילדים  של  החיוך 

אין דבר משמח יותר. תשאלו את   -שדוחה סיפוק מהיר, קטפו אותו ואכלו ממנו  
 הילדים שלכם. 

 
החל מחודש ספטמבר האחרון  ליווי שקיבלנו, כולל התקציב של הגינה הסתיים.  

. את תפקיד רכזת הגינה  קיבל חזרה לידיו את הניהול הכולל של הגינה  היישוב 
האחרונות,  בשנים  שעשיתי  כמו  בדיוק  ובהתנדבות  בשמחה  לבצע  אמשיך 
הגינה   של  הנהדר  הצוות  עם  יחד  למשפחות  חודשית  פעילות  לקיים  ואמשיך 

 אליה וליאור בוזגן, מידד סברנסקי, איתיאל בהרב ושי לי הראל.  
   

לעדכן את הקהילה שכרגע לא נמצא תקציב עבורי להמשיך לקיים  אני רוצה  
. מדובר על פעילות שהיא אינה התנדבותית אלא  פעילות חינוכית עם הילדים

שעות בשבוע, כפי שעשיתי בשנתיים    3-4בתשלום סמלי, פעילות קבועה של  
 וחצי האחרונות.  

 
כולי תקווה שמקבלי ההחלטות ימצאו פתרון לפעילות החינוכית החשובה הזו,  

ב שמתקיימת  התקציב  לישיבת  שתבואו  מבקשת  ב23.1-ואני  יש  אולי  ניכם  י . 
תמשיך   בה  שהפעילות  כדי  יצירתי  פתרון  ולמצוא  לגינה  לסייע  שיוכלו  כאלו 
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להתקיים. חשוב לי להדגיש: הגינה לא יכולה להתקיים מהפעילות עם המשפחות  
. יש לשתול,  על בסיס שבועיהפעילות על בסיס חודשי, והיא חייבת עבודה פיזית  

קבוצות   אלו  הגינה  את  שמחזיק  ומי  ולסדר.  לארגן  לקטוף,  לנכש,  להשקות, 
הילדים המקסימים. זה הבסיס להכל. אני רואה חשיבות ערכית חינוכית קהילתית  

עד שיימצא  גבוהה מאוד בעבודה בגינה ואני מקווה שיחד נמצא פתרון לבעיה.  
 פתרון כזה, הפעילות עם הילדים מושהית.  

 
 בתודה, 

 הקהילתית הגינה רכזת , עופרה בהרב
 

 ט"ו בשבט הגיע, חג לאילנות 
תושבי שדה נחום מוזמנים לנטוע יחד את  

באוקטובר    7-חורשת נעמה לזכר נרצחי ה 
האירוע יתקיים   ז"ל. נעמה מועלםע"ש 

 במעמד המשפחה ונציגי הקהילה. 
 

 .אנא הביאו מעדר או את חפירה
לאחר הנטיעות נמשיך לגינה הקהילתית,  
להפנינג החג ולפעילות שמתאימה לכל  

 ילדים, נוער, מבוגרים וותיקים!   -הגילאים  
 . יהיה נעים, טעים וחגיגי

 
לארוחה משותפת   בלינקאנא הרשמו 

 בטאבון ובמדורה  
 
 
 
גיבוש  הרגשנו את ה -בוע שעבר בחינוך החברתי שב

ליום! מיום  הקבוצה    שמתגבר  של  ובגרות  אחריות 
השני. כלפי  סדר    אחד  לחשיבות  לב  תשומת  יותר 

 .ונקיון הבית ולקיחת אחריות ועזרה
חבילת  "הייתה לנו פעילות שנקראת    בוע שעברשב

כל ילד/ה תפס/ה פינה בבית, רשם    ."המשאלות שלי
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https://did.li/kf3Nf


לאחר מכן כולם הכניסו את    משאלה אחת או יותר שעל ליבו.
לקופס לההמשאלות  הפכה  שבעצם  עוברת ",  בין   " חבילה 

שיתפו,   קראו את המשאלות אחד של השני. הילדים  הילדים,  
 למדו יותר, התקרבו יותר ובעיקר נהנו מהשיח. 

 
וירה טובה  ופתחנו את בית הילדים בשירים וא  בשישי שעבר

הילדים לקחו חלק בארוחת הבוקר, עזרו להכין,   מסורת.מיטב הכ
לאחר מכן אפינו חלות צבעוניות    למרוח ולחלק.,  לטגן, לחתוך

וטעימות! היו לנו לאורך השבוע כמה שיחות על לקיחת אחריות  
  על עצמי ועל הבית.

 
ו  "ט" היינו בטיול  היום

 של המועצה  בשביל"
 מניר דוד לגשר   האזורית,

 הקנטרה. מזג האוויר היה  
 מושלם והנוף מהמם! 

 והטיול היה מושלם!  'ו-' יצאנו כל ילדי א
 

 שבת שלום! 
 חברתי ה החינוך מהנהל, עידוסער 

 
 
 
 

 eladarmon@gmail.com. מוזמנים לשלוח חומרים עורך: אלעד ערמון|  1080600שדה נחום, עמק המעיינות 
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